



# Research **NEWS**

3/2024

Department of  
Research & Innovation  
Universiti Teknologi MARA

## UiTM Sedia Bantu Kerajaan Bangun Ekosistem Perkasa STEM

🕒 05/09/2024 09:46 AM



Guru Sekolah Menengah Kebangsaan Bagan Terap dari Sabak Bernam, Zul Fahmi Mohamad Sapawi (kanan) bersama para pelajaranya bergambar bersama BT Rocketstar pada sidang media Pertandingan Roket Malaysia 2024 (MRC 2024) di Institut Kepimpinan dan Pembangunan (ILD) Universiti Teknologi Mara (UiTM) Kampung Gajah di sini. MRC 2024 edisi kedua yang bertemakan "Launch Your Dream" membabitkan 45 pasukan yang terdiri daripada peserta sekolah menengah dan universiti



Naib Canselor Universiti Teknologi Mara (UiTM) Prof Datuk Dr Shahrin Sahib bercakap pada sidang media Pertandingan Roket Malaysia 2024 (MRC 2024) di Institut Kepimpinan dan Pembangunan (ILD) UiTM Kampung Gajah di sini. MRC 2024 edisi kedua yang berlangsung dari 3 hingga 5 Sept itu dengan tema "Launch Your Dream" membabitkan 43 pasukan yang terdiri daripada peserta sekolah menengah dan universiti. -- fotoBERNAMA (2024) HAK CIPTA TERPELIHARA



Pengarah Pertandingan Roket Malaysia (MRC) 2024 Prof Maaya Dr Zuraidah Salleh menunjukkan komponen roket pada sidang media MRC 2024 di Institut Kepimpinan dan Pembangunan (ILD) Universiti Teknologi Mara (UiTM) Kampung Gajah di sini. MRC 2024 edisi kedua yang berlangsung dari 3 hingga 5 Sept itu dengan tema "Launch Your Dream" membabitkan 43 pasukan yang terdiri daripada peserta sekolah menengah dan universiti. -- fotoBERNAMA (2024) HAK CIPTA TERPELIHARA



Peserta memasang komponen roket pada sidang media Pertandingan Roket Malaysia 2024 (MRC 2024) di Institut Kepimpinan dan Pembangunan (ILD) Universiti Teknologi Mara (UiTM) Kampung Gajah di sini. MRC 2024 edisi kedua yang bertemakan "Launch Your Dream" membabitkan 45 pasukan yang terdiri daripada peserta sekolah menengah dan universiti termasuk dari Indonesia, Singapura dan India.

## UiTM SEDIA BANTU KERAJAAN BANGUN EKOSISTEM PERKASA STEM

5 September 2024 | Bernama

Universiti Teknologi MARA (UiTM) bersedia membantu kerajaan membangunkan ekosistem berorientasikan bidang Sains, Teknologi, Kejuruteraan dan Matematik (STEM) yang menjadi antara komponen penting dalam memacu pertumbuhan ekonomi negara.

Dalam inisiatif itu, Malaysia Rocket Competition 2024 (MRC 2024) adalah program usaha sama di antara Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi (MOSTI) dan UiTM-MTC High Energy Material Research Laboratory (HEMREL) di bawah program Industrial Research Laboratory (IRL) UiTM sempena Minggu Sains Negara 2024. Pertandingan ini diadakan bagi memberi pendedahan dan memupuk minat berterusan kepada para pelajar dalam teknologi roket sains selari dengan pembangunan inovasi terkini. BITCOM turut berbangga dapat menyumbang dari sudut komunikasi dan media di dalam majlis ini.